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Dear parents, 

 

For many years now, interpreters from InMigra-KiD have supported parents in conversations in 

their native language.  

 

In this way, it has been possible for parents and experts, hand in hand, to address and resolve 

many issues that concern children and families. 

If you wish, you can make use of this service at your school in the City and County of 

Regensburg. 

If interested, please find out more about this service at your school. 

 
Staff on site will then book the requested interpreter for you. 

 

The services of our interpreters are free of charge. 

 

All interpreters are bound to confidentiality and are not allowed to pass on any information to 

other facilities! 

 

 

We are very happy to be able to 

 support you with this service! 

 
 
 
 
Your Center for the Integration of  
Immigrant Children  
 
 
 
 
 

  
 
                                                                             
 

InMigra-KiD refers to the “Integration of Immigrant Children in Germany” and is a social service aimed 

at supporting immigrant families with regards to the development of their children in pre-school and 

school settings.  

InMigra-KiD is a service of the Educational Counseling Center of the City of 

Regensburg (Landshuter Str. 19, 93047 Regensburg). 
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Liebe Eltern, 

 

schon seit vielen Jahren begleiten die Sprachmittler von InMigra-KiD Eltern bei Gesprächen 

in ihrer Herkunftssprache. 

 

Dadurch können viele Themen, welche Kinder und Familie betreffen, von Eltern und Fachkräften 

gemeinsam besprochen und geklärt werden. 

 

Auf Wunsch können Sie dieses Angebot in Ihrer Schule in Stadt und Landkreis Regensburg in 

Anspruch nehmen. Bitte informieren Sie sich bei Interesse in Ihrer Schule über das Angebot.  

Die Fachkräfte vor Ort buchen dann für Sie den gewünschten Sprachmittler. 

 

Die Inanspruchnahme der Sprachmittler ist kostenlos. 

 

Alle Sprachmittler unterliegen der Schweigepflicht und dürfen keine Informationen an andere 

Stellen weitergeben. 

 

 

Wir freuen uns, wenn wir Sie mit diesem Angebot  

unterstützen können! 

 

 

 

 

Ihre Fachstelle InMigra-KiD                                                                             
 

  
 
 
 
 
 
InMigra-KiD steht für „Integration von Migrantenkindern in Deutschland“ und ist eine Fachstelle mit dem 

Ziel, Zuwandererfamilien bei der vorschulischen und schulischen Entwicklung ihrer Kinder zu unterstützen.  

InMigra-KiD ist ein Angebot der Erziehungsberatungsstelle der Stadt Regensburg  

(Landshuter Str. 19, 93047 Regensburg). 

 


